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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 31.08.2015 

 

 

 
 Prítomní :     podľa prezenčnej listiny 

 Návrhová komisia :    Jozef Badal, Attila Bocska 

 Overovatelia zápisnice :   Ing. Tihamér Gyarmati, Ing. Ján Majtán 

  Zapisovateľka :     Klaudia Pinkeová  

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

3. Kontrola plnenia uznesení zo 7. a 8. zasadnutia OZ 

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

5. Rozpočet obce Svätý Peter k 30.06.2015 

6. Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2015 

7. Interpelácie 

8. Aktuálne otázky a diskusia 

9. Návrhy uznesení 

10. Záver 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Po prečítaní programu zasadnutia OZ sa spýtal poslancov, či má niekto pripomienky 

alebo pozmeňujúce návrhy. Nakoľko žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy neboli, starosta 

obce dal programové body v predloženom znení na hlasovanie. Hlasovanie :  

Prítomní: 6   za: 6   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Jozef Badal, Attila Bocska 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 6   za: 4   proti: 0    zdržal sa: 2 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati, Ing. Ján Majtán 

Hlasovanie poslancov za overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 6   za: 4   proti: 0    zdržal sa: 2 

Ing. Jozef Jobbágy-  dávam  hlasovať za zapisovateľku zápisnice: 
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Klaudia Pinkeová 

Prítomní: 6                   za: 6              proti: 0   zdržal sa: 0 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z 7. a 8. zasadnutia OZ 

Kontrolu plnenia uznesení z 7. a 8. zasadnutia prečítala prednostka úradu. 

Kontrola plnenia uznesení zo 7. zasadnutia OZ: 

 

 Uznesenie č. 77/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 78/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 79/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 80/2015 – splnené 

Ing. T. Gyarmati – kedy bolo 32 730,14€ prevedených na rezervný účet? 

Ing. J. Nemcsicsová – prevedené musia byť až ku koncu roka 

Ing. T. Gyarmati – nemáme toľko peňazí, aby sme ich mohli previesť na ten účet, aby sme ich tam 

mali? 

Ing. J. Nemcsicsová – máme tie peniaze, ale používame ich na vykrytie časového nesúladu medzi 

príjmami a výdavkami 

Ing. T. Gyarmati – nechápem a nesúhlasím s tým, pozriem sa na to bližšie                                                                                                                                                           

 

 Uznesenie č. 81/2015 – nesplnené 

Ing. T. Gyarmati – postupujeme v označeniach hraničných bodoch obecných pozemkov a ciest? 

Ing. J. Jobbágy – áno konáme v tejto veci 

J. Badala – nejaké kroky už boli urobené, do konca roka je termín 

 Uznesenie č. 82/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 83/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 84/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 85/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 86/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 87/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 88/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 89/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 90/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 91/2015 – splnené,  

 Uznesenie č. 92/2015 – splnené,  

 Uznesenie č. 93/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 94/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 95/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 96/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 97/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 98/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 99/2015 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 100/2015 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 101/2015 – nesplnené 
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 Uznesenie č. 102/2015 – splnené 

Ing. T. Horváthová – prečítala záznam z porady, ktorá sa týkala problematiky zachytenia vody 

v obci Svätý Peter a okolitých dedín 

Záznam z porady tvorí prílohu zápisnice. 

Ing. T. Gyarmati – prosím si kópiu zápisnice z porady 

Hovorili sme o problematike prichádzajúcej vody do dediny, ale treba riešiť aj problematiku 

vychádzajúcej vody, konalo sa aj v tejto veci? 

Ing. J. Jobbágy – Pozemkový úrad inicioval, aby bola zvolaná porada, aby sa každý starosta 

mohol vyjadriť a informovať o problematike s prívalovou vodou. Ja som ich tiež informoval 

o tejto problematike, voda ktorá prichádza do našej obce od Mudroňova, tam sa bude musieť 

urobiť záchytná priehrada, na ktorý som dal návrh, ale z vlastných síl to nevieme urobiť.U nás 

v obci je hrozbou piesočnatá zemina. Môžeme spraviť jarky, ale tie sa  o 5 rokov sa všetky zanosia 

pieskom či bahnom. 

Ing. T. Gyarmati – to, že boli oslovené aj iné okolité obce je dobré, ale na druhej strane sa pýtam 

ostatných prítomných poslancov, či to považujú za postačujúce? 

Urobil sa jeden malý krok, ktorý podľa mňa nevyrieši nič. Podľa mňa by bolo potrebné sa do tohto 

lepšie prehĺbiť. Hovoríš p. starosta, že sú nejaké predstavy, tak hovorme o nich. Tie predstavy 

treba napísať a predniesť na zasadnutie OZ, aby sme o nich vedeli aj hlasovať. 

Ing. J. Jobbágy – určite sa dá nájsť riešenie na túto problematiku 

Celý úsek som prešiel Ing. Strakom. 

Ing. T. Gyarmati – ešte raz sa spýtam p. poslanci, považujete tento krok za postačujúci? 

Ing. J. Majtán – máš nejaký iný návrh? 

Ing. T. Gyarmati – vy ste v komisii výstavby, podľa mňa sa treba zaoberať aj s vychádzajúcou 

vodou, pretože to nie je vyriešené. 

Mohli by sa urobiť z vlastnou pomocou nejaké jarky, ktoré by odvádzali prichádzajúcu vodu. 

Zs. Hajabács – je to prvý krok, ktorý sa v tejto veci urobil, p. starosta povedal, že z vlastných síl to 

nevieme urobiť 

Ing. J. Jobbágy – potok Džindža je vyčistený a prichádzajúca voda sa odvádza do pieskovej bane 

J. Badala- zatiaľ je to najlepšie riešenie, keby nebola tá baňa, kde by sa voda odvádzala? 

Ing. J. Majtán- nápady na vyriešenie sú, len financie nie, neviem si predstaviť, že by sme to vedeli 

urobiť bez štátnej pomoci 

Prívalová voda by sa mala zachytiť pri Dolnej ulici. 

Ing. T. Gyarmati – je reč o nejakom projekte? 

Ing. J. Jobbágy – Ing. Straka nevypracoval projekt ale štúdium 

Ing. T. Gyarmati – máme vypracované štúdium? 

Tak by sme si prosili aj to štúdium, takže ešte dnes ho aj dostanem? 

Ing. J. Jobbágy –áno dostaneš ho 

Ing. T. Gyarmati –navrhujem, aby sme sa s touto problematikou zaoberali na každom zasadnutí 

OZ a aby sa hlasovalo o tom 

Ing. J. Jobbágy – kto súhlasí s tým, aby sa na každom zasadnutí OZ rokovalo o problematike 

zachytenia vody v obci Svätý Peter? 

Obecné zastupiteľstvo 

A/ schvaľuje 

aby sa  na každom zasadnutí OZ rokovalo o problematike zachytenia vody v obci Svätý Peter 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam hlasovať 
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Prítomní: 6   za: 4   proti: 0   zdržal sa: 2 

 

 Uznesenie č. 103/2015 – v štádiu splnenia 

Ing. T. Gyarmati – chceme sa súčasnej výzvy zúčastniť? Čiže sa robí všetko preto, aby sa to stihlo 

do nejakého termínu 

 Uznesenie č. 104/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 105/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 106/2015 – splnené 

 

Kontrola plnenia uznesení zo 8. zasadnutia OZ: 

 Uznesenie č. 107/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 108/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 109/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 110/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 111/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 112/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 113/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 114/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 115/2015 – splnené 

Ing. T. Gyarmati -  v súvislosti s uznesením č. 113/2015, od p. hlavného kontrolóra sme obdržali 

vyjadrenie, chcel by som sa spýtať či toto je to čo je napísané v uznesení? 

JUDr. I. Valjík – nie, nie je 

Správu obdržíte na plánovanom zasadnutí OZ, ktoré bude 23. septembra 2015 

 Uznesenie č. 58/2015 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 59/2015 – nesplnené 

Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie kontrolu 

plnenia uznesení z 7. a 8. zasadnutia OZ 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam hlasovať 

Prítomní: 6   za: 6    proti: 0   zdržal sa: 0 

  

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

Prednostka obecného úradu poinformovala poslancov s došlými žiadosťami na obecný úrad a s 

podujatiami, ktoré sa konali v obci.  Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému 

bodu.  
5. Rozpočet obce Svätý Peter k 30.06.2015 

Ing. J. Nemcsicsová – materiály každý obrdžal 

Celkové príjmy k 30.06.2015:  1 431 795,-€ 

Celkové výdavky k 30.06.2015:         1 411 471,-€ 

Prebytok:                 20 324,-€ 

V materiáloch je aj rozpis ako ste si to žiadali, ak máte nejaké otázky nech sa páči. 

K. Bršťák – finančná komisia to tiež prebrala a navrhuje schváliť čerpanie rozpočtu k 30.06.2015 

Ing. T. Gyarmati -  materiály sme dostali v lehote na akej sme sa dohodli, kde je rozpísaný 

rozpočet na podrobné podpoložky a je to tak dobre 
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Navrhujem, aby sa naďalej robil rozpis rozpočtu a aby sa o tom aj hlasovalo. 

Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie č. 2/2015 s doplnením  

Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 6         proti: 0        zdržal sa: 0      

 

6. Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2015 

Ing. T. Horváthová – rozpočtové pravidlá nám prikazujú, že 31.augusta musíme určiť čo bude 

čerpané z RF a čo sa ešte môže schváliť do konca roka 

Ak sa to nenahlási na Daňový úrad, tak to nemôžeme čerpať. Práve preto zasadali iba dve komisie, 

aby sa prerokovali tie veci, ktoré sa majú spraviť a dokončiť. 

Ing. J. Majtán - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 

 Žiadosti o pridelenie obecných nájomných bytov do prenájmu prišli od menovaných: 

      1. Zuzana Šajbenová, Podzáhradná 53, Svätý Peter                                    

      2. Vojtech Banyák, Hurbanovská 99/44, Dulovce                                        

      3. Kováčová Helena, Dolná 32/11, Svätý Peter                                                                 

 

Komisia navrhuje, aby hore uvedení žiadatelia  boli vedení v evidencii o pridelenie nájomných 

bytov do konca r. 2016.  

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 3/2015 

Prítomní: 6        za: 6         proti: 0        zdržal sa: 0   

    

 Barbara Mádelová, Podzáhradná 21, Svätý Peter – žiada o odkúpenie stavebného pozemku 

za účelom výstavby rodinného domu. 

Komisia navrhuje viesť žiadosť v evidencii. 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 4/2015 

Prítomní: 6        za: 6         proti: 0        zdržal sa: 0   

 

 Ľubomír Hamran, Hurbanovská 34, Dulovce a manž. Denisa Hamranová, Dlhá 34,      

      Svätý Peter – žiadajú o zrušenie predkupného práva V – 4861/2012.  

      Komisia navrhuje v súlade s ustanoveniami § 11, ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb.   

      o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov zrušenie predkupného práva pre   

      Ľubomíra Hamrana, r. Hamran,  nar. 22.10.1990 a Denisu Hamranovú, r.Kelková,        

      nar. 13.01.1991  zapísaného na LV č. 4162,  k. ú. Svätý Peter pod V- 4861/12  

     v prospech Obce Svätý Peter, Hlavná 2, Svätý Peter, IČO: 306436 na pozemok parc. reg.  

     „C“ č. 2071/89.   Poplatky spojené s návrhom Zmluvy o zrušení predkupného práva na   

     vklad do katastra nehnuteľností hradia kupujúci z predkupného práva.    

     Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 5/2015 

     Prítomní: 6        za: 6         proti: 0        zdržal sa: 0   

 

 Nájomníci obecných bytov na ulici Široká č. 48, Svätý Peter - žiadajú 

       1.  o prefarbenie exteriéru bytovky z fondu opráv, nakoľko do fondu opráv platia     

        mesačne a doteraz žiadnu opravu nežiadali  

       2. o opravu vonkajšej šopy, v ktorej majú uskladnené drevo na kúrenie alebo o jej   

       odstránenie. Šopa je v dezolátnom stave, ohrozuje život ľudí, nakoľko sa odtrhol kus  

       plafónu a bok sa musel pripevniť, aby nevypadol.  

       Komisia navrhuje k bodu 1. Zistiť, aká suma je vo fonde opráv  na danú obecnú      

       bytovku a zistiť, koľko by stál materiál – náter na premaľovanie exteriéru bytovky. 

                                      k bodu 2.  Zistiť od nájomcov bytov, či majú záujem o šopu, ak áno,    
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       v tom prípade nech si ju opravia na vlastné náklady, ak nie, potom ju obec odstráni. 

Ing. J. Majtán-  tá šopa o ktorú sa jedná je majetkom obce, nájomníkom obecných bytov sa to iba 

zapožičalo 

Nájomníci si môžu šopu opraviť na vlastné náklady alebo ju odtiaľ môžeme aj zobrať.  

Ing. T. Horváthová -  fond opráv na tú bytovku k 31.12.2014 je vo výške 1 966,- € 

K. Bršťák – nevedeli sme posúdiť v akom stave je exteriér bytovky, či je nutné maľovanie 

J. Csalava by sa mal pozrieť v akom stave je tá bytovka a či je potrebné maľovanie fasády 

Ing. J. Majtán- bolo by treba zistiť, že odborník by za koľko by to vedel urobiť 

K. Bršťák – treba zistiť koľko by to stálo 

A. Bocska- a keď sa stane niečo na čo budú potrebovať peniaze a nebudú mať? 

K. Bršťák – celkom sa fond nesmie vyčerpať 

Ing. J. Jobbágy – problémom je to, že si drevo priložia k vonkajšej steny bytovky 

Ing.  T. Gyarmati – približne v ktorom roku bola stavaná tá bytovka? 

Ing. J. Jobbágy – približne pred 5 rokmi 

K. Bršťák – aj ja som toho názoru, aby sa na to pozrel p. Csalava a na budúce zastupiteľstvo by sa 

k tomu mohol vyjadriť 

Ing. J. Jobbágy – na ďalšie zasadnutie OZ nech komisia výstavby túto žiadosť ešte raz prejedná 

 

 Margita Machniczová, ul. Široká č. 6, Svätý Peter  

Žiada o úpravu verejného priestranstva na ul. Široká, nakoľko dňa 17.08.2015 pri dažďových 

zrážkach jej opakovane zaplavilo dvor. K žiadosti prikladá aj fotodokumentáciu. Komisia 

navrhuje dočasné riešenie – upraviť terén pred domom p. Machniczovej, aby voda z cesty 

nezatekala do jej dvora.  

Ing. J. Majtán – problémom je , že chodník je vyššie ako samotný dvor 

Ing. J. Jobbágy – vyriešime to 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 6/2015 

Prítomní: 6        za: 5         proti: 0          zdržal sa: 1 

 

 Komisia na minulom zasadnutí riešila žiadosť majiteľov pivničných domčekov     

v lokalite „Csöszhegy“ o zriadenie verejného osvetlenia – v dolnej aj hornej časti.  

Komisia navrhuje, aby sa zakúpili 4 ks svetiel na dolnú časť lokality „Csöszhegy“, a aby   

sa svetlá osadili na existujúce stĺpy verejného rozvodu elektriny, ale je potrebné zistiť v     

 ZSE za akých podmienok sa dajú svetlá na stĺpy osadiť. 

Zs. Hajabács – v hornej časti sú stĺpy osadené približne 4 – 5 m od cesty, nie je to až taká veľká 

vzdialenosť, možná by bolo potrebné osadiť iba dva nové stĺpy 

Podľa môjho názoru by bolo potrebné osadenie verejného osvetlenia aj k hornej časti pivničných 

domčekov.  

K. Bršťák – na komisii sa táto žiadosť prejednávala a všetci súhlasili s tým, že v dolnej časti je 

potrebné osadenie osvetlenia 

Ing. J. Majtán –môžu sa zakúpiť svetlá aj k hornej časti lokality „Csöszhegy“ na už existujúce 

stĺpy, ale zatiaľ nech sa spravia tie 4ks v dolnej časti a potom na ďalšom zasadnutí by sme hovorili 

aj o hornej časti a pozreli by sme sa na to ešte raz 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 7/2015 

Prítomní: 6        za: 6         proti: 0        zdržal sa: 0 

 

 Czompó Tibor, Mierová 1880/102, Kolárovo, Czompó Gabriel, Lesná 1967/83,   

    Kolárovo, Dóczéová Marta, Horná 27, Svätý Peter. Obci Svätý Peter ponúkali      
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    nehnuteľnosť vedenú na LV č. 418, parc. reg. „C“ č. 294/1 zastavané plochy a nádvoria  

    o výmere 260m2, na ktorom sa nachádza rodinný dom so súpisným číslom 209 a vedľajšia   

    stavba bez súpisného čísla, ktoré sú v schátranom stave.  Nakoľko ani jeden z darcov nemá   

    finančné prostriedky na odstránenie hore uvedených stavieb, ktoré im nariadil stavebný  

    úrad, rozhodli sa darovať nehnuteľnosť Obci Svätý Peter. Darcovia majú ešte jedného  

    súrodenca Jána Czompa, nar. 23. 09. 1960, Severná 209/21, Svätý Peter,  ktorý je taktiež  

    podielovým spoluvlastníkom nehnuteľnosti a rodinného domu v podiele 1/4 k celku, ale  

    toho času (od 28.05. 2009) je umiestnený v zariadení sociálnych služieb OAZIS,                  

    ul. Slobody 198, Komárno a je pozbavený svojprávnosti. Dňa 19.8.2015 bol vyhotovený  

    Ing. Zuzanou Kočkovičovou znalecký posudok  na hore menované nehnuteľnosti,  

    všeobecná hodnota pozemku podľa znaleckého posudku je 1211,60 €.  

    Komisia súhlasí s odstránením zvyškov časti domu a vedľajšej stavby ako aj vyčistenie  

    pozemku na vlastné náklady obce. Podľa približného odhadu by vypratanie pozemku stálo  

    cca 1000 €. Komisia berie na vedomie aj  vyplatenie ¼ hodnoty hore menovanej   

    nehnuteľnosti pre nesvojprávneho  Jána Czompa, nar. 23. 09. 1960. 

    Ing. Horváthová T.- prečítala navrhované uznesenie č. 8/2015 

    Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 

    Prítomní: 6        za: 6        proti: 0       zdržal sa: 0    

 

 Miestna komunikácia v lokalite „Újszölö“, ktorá sa napája na štátnu cestu II.  

     triedy komisia navrhuje zahájenie vybavovania žiadostí na príslušných úradoch  

     a následne podania žiadosti na stavebné povolenie, aby realizácia mohla pokračovať podľa   

     príslušných zákonov.   

     Ing. Horváthová T.- prečítala navrhované uznesenie č. 9/2015 

    Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 

    Prítomní: 6        za: 6        proti: 0       zdržal sa: 0   

    Ing.  T. Gyarmati  -tak to platí pokiaľ je betónová cesta 

 

 Rekonštrukcia strechy Požiarnej zbrojnice -  aby sa vo veci mohlo ďalej    

    konať, je potrebné počkať na projektovú dokumentáciu ako aj rozpočet nákladov, ktoré     

    vypracuje projektačná firma Szabó Trade, Štefan Szabó z Hurbanova. Po predložení    

    projektovej dokumentácie a rozpočtu nákladov komisia navrhuje, aby sa stretli odborníci    

    v danej činnosti a to Szabolcs László a Zsabka Ervin, popr. aj ďalší  odborníci   

    a prehodnotili projekt a rozpočet, následne určili reálnu hodnotu rekonštrukcie strechy. Po  

    určení ceny navrhuje komisia obstarať stavebné práce cez elektronické trhovisko.  

    Ing. J. Jobbágy – keď sa to nezmestí do rozpočtu na tento rok, tak sa to spraví na budúci rok     

    Ing. J. Majtán – ešte do dnes nepriniesli projektovú dokumentáciu na požiarnu zbrojnicu? 

    Ing. T. Horváthová - nie   

 

 Realizácia balkóna v telocvični základnej školy. Komisia navrhuje aby sa realizácia balkóna 

v blízkej budúcnosti nekonala, na realizáciu nie sú peniaze, sú potrebné  na vyhotovenie 

projektovej dokumentácie celo obecnej splaškovej kanalizácie a čistiarne odpadových vôd. 

Navrhuje, aby sa s realizáciou balkóna počítalo v najbližšom plánovaní rozpočtu obce.     

A. Bocska -  ja som sa bol na to pozrieť s T. Hamranom, stačilo keby sa vybrala iba časť steny 

RNDr. J. Bukovszky – veľké statické zmeny by sa nerobili, pravdepodobne by to nebolo až tak  

finančne náročné 

Ing. J. Majtán – vyjadrite sa približne aké veľké by to malo byť 

K. Bršťák- treba podať požiadavku, čo by sa malo s tým urobiť 

A. Bocska- pôjdeme sa na to ešte raz pozrieť 
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Ing. J. Majtán  - podajte konkrétny návrh 

Ing. T. Gyarmati – ak by statik dal súhlas, tak by sa to mohlo začať realizovať 

Vybral by sa kus steny dalo by sa tam nejaké zábradlie a lavičky, statik by potvrdil pečiatkou, 

že to nie je nosná stena, tak prečo nie 

Ing. J. Majtán – navrhujem, aby sa urobila odborná prehliadka v telocvični 

Ing. J. Jobbágy – treba zavolať projektanta a vysvetliť mu čo by sme presne chceli urobiť  

      Ing. Horváthová T.- prečítala navrhované uznesenie v znení OZ ruší uznesenie schválené na 4.      

      zasadnutí OZ dňa 26.02.2015 

      uznesenie č. 59/2015 

      Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 

      Prítomní: 6        za: 6        proti: 0       zdržal sa: 0    

      Ing. J. Jobbágy – žiadam, vypracovanie projektu a zavolať Szabó TRADE, Štefana     

      Szabóa  na ďalšie zasadnutie OZ 

      Ing. T. Gyarmati – ešte povedzme kto bude žiadateľom 

      Ing. J. Nemcsicsová - správca musí žiadať vlastníka budovy 

 

 Tribúna alebo oprava strechy na obecnom štadióne. 

    Komisia navrhuje poveriť odborníka, ktorý by vykonal obhliadku a následne predložil    

    návrh a rozpočet nákladov na vyhotovenie konštrukcie a oplechovanie. Taktiež navrhuje  

    posunúť riešenie otázky na ďalšie zasadnutie. 

A. Bocska- sú tam šatne, nájomníci bytu a sprcha, ktorá zateká, preto by to bolo potrebné  

opraviť 

Ja neviem či stačí tých 2 000 ,-€ na utesnenie, ale to sa musí urobiť, tribúna nie je až tak dôležitá 

ako oprava strechy 

J. Badala – môj návrh je, že tribúnu treba naplánovať na budúci rok a strechu treba poplátať 

A. Bocska- treba aktualizovať starý projekt 

Ing. T. Gyarmati – existujúci projekt by mal niekto prezrieť, čo je v ňom napísané či to tak 

vyhovuje a dovtedy schváliť nejaké financie na opravu strechy 

Ing. J. Majtán- schválených máme už 2 000,-€, to by mohlo stačiť 

Ing. J. Jobbágy – v tomto roku strechu utesníme 

 

 Komisia súhlasí, aby bolo z rozpočtu obce vyčlenených 2 000 € na hromozvod na   

strechu materskej školy, nakoľko víťazná cenová ponuka vo verejnom obstarávaní bola 

v sume 14 000 €. 

Ing. T. Horváthová – uznesenie je zahrnuté do navrhovaného uznesenia č. 13/2015 

 

 Obloženie schodov hlavného vchodu kultúrneho domu.  Nakoľko z dotácií VÚC sa 

v najbližších dňoch realizuje výmena okien a vchodových dverí, bolo by potrebné 

z estetického hľadiska, pre krajší výzor, obložiť aj schody hlavného vchodu kultúrneho domu.          

      Komisia navrhuje zistiť rozlohu schodov a navrhuje aj vymaľovať vnútorné priestranstvo    

      kultúrneho domu po osadení nových plastových okien a dverí. 

     Ing. Horváthová T.- prečítala navrhované uznesenie č. 11/2015 

     Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 

     Prítomní: 6        za: 6        proti: 0       zdržal sa: 0   

 

      Do diskusie komisii sa prihlásil p. Szabolcs, navrhol že by bolo potrebné vyzvať budúcich  

      nájomcov obecných nájomných bytov 6 bj. na ulici Kossányiho, ktorá je momentálne vo  

      výstavbe, aby mohli vykonať obhliadku jednotlivých bytov. V prípade záujmu, by na  
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      vlastné náklady mohli pred dokončením stavby realizovať obloženie podláh a stien podľa  

      vlastného výberu. Ostatní členovia komisie s návrhom súhlasili.  

      K. Bršťák – od p. Szabolcsa to bol zatiaľ iba návrh 

      Ing. J. Jobbágy – je to veľmi dobrý nápad, navrhujem, aby sa s týmto zaoberala komisia  

      Ing. J. Majtán – komisia výstavby si sadne k tomu a vyberie žiadateľov , ktorý sú vedený   

      v evidencii 

      Ing. T. Gyarmati – komisia musí podať návrh na 6  žiadateľov do obecných nájomných bytov 

 

     Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku 

     K. Bršťák – informácie zo zasadnutia komisie 

     Na úvode zasadnutia komisie sme dali slovo p. riaditeľovi RNDr. Bukovszkému, ktorý bol na    

     komisii ako hosť. P. riaditeľ dal dve žiadosti na Obecný úrad nakoľko sa zvyšovali výplaty    

     o 5%, aby dostali navýšenie. Školy dostali preplatok na energiách vo výške 20 842,37,-€    

     komisia rozhodla, aby školy nemuseli financie vracať späť, ale nech sú naplánované na  

     originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ slovenská – 9 857,51,-€ a pre ZŠ s MŠ VJM –     

    10 984,86,-€. 

    Na zasadnutí OZ je prítomný aj p. riaditeľ, nech sa páči každý sa môže k tomu vyjadriť. 

    RNDr. J. Bukovszky  - tento výkaz, ktorý mám teraz so sebou som dostal až neskôr, keď    

   zasadala komisia ešte som ju nemal 

   Z podielových daní materskej škole a družine prislúcha 199 230,35,-€ z toho v navrhovanom    

    rozpočte je 181 312,-€  

   Približne 18 000,-€ , dostane  jedáleň, ktorým bolo o tú sumu navýšené. Nepáči sa mi, že tie      

   peniaze, ktoré sme ušetrili, aby sa s tým kompenzovali tie financie, ktoré sme mali dostať  

   z podielových daní. Bol by som zvedavý prečo má jedáleň navýšené financie a my nie, a     

   podávali sme aj žiadosti. Môžem sa spýtať prečo? 

   Druhá vec, že okolo 11 000,-€ je menej míňanie čo by sme mali mať rozdelené. Prečo nemáme    

   vysvetlené na čo presne sa míňajú tie  peniaze? 

   Ing. T. Gyarmati – pripájam sa k p. riaditeľovi, tak prečo je súhrn menej než čo príde           

   ako dotácia? Načo to použije obec? 

   RNDr. J. Bukovszky – podával som dva žiadosti, obidve sú opodstatnené, že prečo si žiadam    

   viac peňazí ako minulý rok 

   Ing. J. Majtán – k tomu, že ste tie financie ušetrili veľmi dopomohla ja obec 

   RNDr. J. Bukovszky – keby sme dostali tie financie, ktoré nám prislúchajú, tak by som tu ani    

   nebol 

   Ing. T. Gyarmati- znova opakujem, stále sme nedostali odpoveď na otázku 

   Čiže zo všetkých peňazí čo dostanú školy, dáme im menej. Kde sa nachádzajú zvyšné financie? 

    Ing. T. Horváthová – menej im nedáme 

   V rámci podielových daní majú dostať keď sa vynásobí s koeficientom na MŠ a ŠKD –       

    101 169,57,-€ + keď sa k tomu započítajú aj tie iné zdroje tak dostanú 104 710,86€. 

   RNDr. J. Bukovszky – mali by sme dostať 101 169,57,-€ a dostaneme 93 726,-€ + čo sme    

   ušetrili tých 10 984,86€ 

   Financie, ktoré dostaneme + čo sme ušetrili by sme mali dostať, nie ? 

   Ing. J. Jobbágy- k tomu čo ste ušetrili obec veľmi prispela, finančná komisia dala jeden návrh 

   Ing. Horváthová T.- prečítala navrhované uznesenie č. 12/2015 

   Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 
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     Prítomní: 6        za: 4        proti: 0       zdržal sa: 2 

 

     Ing. T. Gyarmati – otázka od p. riaditeľa a odo mňa sa netýkala tohto  uznesenia, beriem to ako    

    ignorovanie položenej otázky, odpoveď si budem žiadať inou formou   

 

K. Bršťák - na komisii boli ďalej podrobne prejednané jednotlivé zámery- plánované aktivity obce 

a komisia konštatuje, že navýšenie podielových daní nepostačuje na krytie všetkých schválených a 

plánovaných výdavkov z dôvodu, že niektoré realizované projekty financované z dotácií budú 

refundované až v roku 2016. Preto je potrebné tieto výdavky hradiť z bežného rozpočtu na rok 

2015 a väčšinu kapitálových výdavkov  realizovať z RF, podľa predloženého materiálu. Tieto 

zmeny sa môžu vykonať podľa zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy do 

31.08.2015 príslušného rozpočtového roka, nakoľko zvyšujú schodok rozpočtu obce a realizujú sa 

z príjmových finančných operácií. 

 Ing. T. Gyarmati – keď pozerám tú tabuľku, ktorú sme dostali, tak podľa naplánovaného čerpania 

by malo zostať na RF 2 000,-€ 

 K. Bršťák – ale nikde nie je povedané, že mi to všetko vyčerpáme 

 Niektoré peniaze sa nám vrátia späť. 

 Ing. J. Nemcsicsová – áno vrátia, ale iba v roku 2016 

 Ing. T. Gyarmati – mne sa to takto úplne nepáči, že skoro znulujeme RF 

Podľa mňa RF nie je na to, aby sme ho minuli, ale aby sme mali nejakú rezervu. Chcem 

upozorniť, že v tabuľke, ktorú sme obdržali je  na povodeň naplánovaných 10 170,-€ 

 K. Bršťák – tie peniaze dostaneme naspäť 

 Ing. T. Gyarmati – spolu tu je naplánovaným 263 606 97,-€ 

Chcel by som si niečo vyjasniť. Ak sa pozrieme na rozpočet obce  je tam stav na účtoch,  

k 1.1.2015 sme tam mali 209 000,-€ 

Ing. J. Nemcsicsová – je to zoznam účtov, na ktorých sú finančné prostriedky, povedzte mi, ktorý 

zákon hovorí o tom, že finančné príspevky RF sa má viesť na samostatnom bankovom účte? 

 Zákon mi prikazuje viesť evidenciu, ktorú ste obdržali. 

 Ing. T. Gyarmati – ja tak viem, že RF sa má tvoriť vždy na jednom účte 

Týmto by som sa spýtal aj hlavného kontrolóra  nech sa k tomu vyjadrí. 

JUDr. I. Vajlík – tiež nepoznám taký zákon, ktorý by hovoril o tom, že by RF mal viesť na 

samostatnom bankovom účte 

Čerpanie RF aj tak odsúhlasuje OZ. 

K. Bršťák – najväčšie čerpanie je kvôli cestám tam na Zichyho ulici 

Ing. T. Gyarmati – ja mám len obavy či máme toľko peňazí, čo mi tu teraz naplánujeme 

K. Bršťák – každý rok sme mali plusový RF, nazbieralo sa toľko peňazí, že všetci poslanci 

súhlasili s tým, aby sa začali robiť tie cesty na Zichyho ulici 

Ing. T. Gyarmati  - ja som žiadal na minulom zasadnutí, aby som dostal vykázané čerpanie RF, 

pohyby, dostal som výkaz, ktorý by mal odzrkadliť ako sa mení ten RF, ale teraz mi tvrdia, že to 

nie je ono, že toto je nejaký účet, ktorý nie je RF, tým pádom o skutočnom stave RF nemáme 

prehľad keď sledujeme rozpočet, preto sme žiadali účty vykázať, aby sme vedeli ako sa nám 

vyvíja ten RF 
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Schvaľovali sme záverečný účet na rok 2014, bol tam uvedený stav RF k 31.12.2014, ktorý nie je 

uvedený na konkrétnom účte, keď pozeráme rozpis tohto roka , čerpania rozpočtu už je tam 

evidovaných o približne 30 000,-€ menej. 

Ing. J. Nemcsicsová – je to tak, pretože žiaden zákon neprikazuje, aby sa tieto prostriedky viedli 

na osobitnom bankovom účte. Peniaze, ktoré pripadajú na ten RF sa môžu používať na krytie 

časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami bez súhlasu OZ. Momentálne to potrebujeme, 

pretože realizujeme viacero projektov, kde dotácie nám nabiehajú až po určitom čase. 

Ing. T. Gyarmati  - ja sa celkovo pozriem na ten RF aké sú pravidlá používania 

Preto to hovorím, aby sme nenaplánovali viac ako môžeme. Predpokladal som, že keď som žiadal 

nejaké pohyby na RF v minulom roku, že mi to pošlete, ale dostal som výpis o jednom účte, teraz 

mi tvrdíte, že to nie je stav RF. 

Ing. J. Nemcsicsová – môže byť zaužívané, že sa vedú na zvláštnom účte, ale my hýbeme s tými 

peniazmi 

K. Bršťák – keď to oni môžu takto používať, a na konci roka nám suma sedí, tak v tom ja nevidím 

problém 

Ing. J. Nemcsicsová – kontroluje to aj audítorka 

Ing. T. Gyarmati   - prečo nemôže byť ten RF vedený na jednom účte? 

Najjednoduchšie by bolo financie RF viesť na jednom účte a bol by aj automatický prehľad o ňom 

 

Ing. Horváthová T.- prečítala navrhované uznesenie č. 13/2015 

 Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 

 Prítomní: 6        za: 5        proti: 1       zdržal sa: 0 

Ing. J. Nemcsicsová- oboznámila prítomných, že po vysporiadaní prebytku na RF je 265 788,81€, 

zatiaľ sme čerpali k 31.08.2015 104 104,03,-€,to znamená, že na RF je 161 684,78,-€. 

Ing. T. Gyarmati – ja tvrdím, že na tom účte toľko nie je, preukážte to 

Ing. J. Nemcsicsová- preukázať to zatiaľ neviem, pretože nemám výpis z účtov k 31.08.2015 

Keď výpisi obrdžím, ja Vám vykážem, že toľko je na účte peňazí 

Ing. T. Gyarmati – zatiaľ je to tvrdenie proti tvrdeniu 

 

K. Bršťák – na minulom zasadnutí sa OŠK odsúhlasilo, že  v mesiaci august mali okrem 

mesačného príspevku vyplatené 80% z financií za december a v mesiaci december zvyšných 20%.  

Teraz OŠK žiada, aby bola celá čiastka vyplatená do konca roka. 

A. Bocska – podával sa projekt na NSK na nákup výstroje pre futbalistov, problém je v tom, že 

najprv sa musia zakúpiť tie dresy, potom sa to musí vyúčtovať, 

Finančné prostriedky na to nemáme a z toho dôvodu sme podávali tú žiadosť. 

Ing. J. Jobbágy – tú dotáciu akonáhle vyúčtuje dostanete financie naspäť. 

K. Bršťák – aspoň jedna mesačná rezerva by tam mohla zostať 

Ing. T. Horváthová – OZ  schvaľuje pre Obecný športový klub Svätý Peter, aby v mesiaci 

september 2015 bol vyplatený finančný príspevok dotácie za rok 2015 vo výške 3 670,-€ 

a schvaľuje, aby ďalší mesačný príspevok bol vyplatený v mesiaci október 2015 vo výške 1 644,-€ 

Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložený návrh uznesenia 

  Prítomní: 6        za: 6        proti: 0       zdržal sa: 0 
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7 . Interpelácie 

Ing. T. Gyarmati – žiadam si vykázať čerpanie RF 

Ing. J. Nemcsicsová – dostanete všetky kópie výpisov z bankových účtov, aby ste si to mohli 

overiť a ten stav RF, ktorý som už hovorila, tých 161 684,78,-€, vykážem Vám, že tie peniaze 

máme na účtoch, bude to Vám tak stačiť? 

Ing. T. Gyarmati – interpelujem p. starostu aby sa našiel nejaký spôsob riešenia, buď sa RF dá na 

osobitný účet, alebo nám  poskytnete informáciu, že na ktorých účtoch sa vedie RF 

Žiadam aby som dostal aj vykázanie RF do dnešného dňa t.j. k 31.08.2015. 

 

8. Aktuálne otázky a diskusia 

B.Dóczé – chcel by som Vám poďakovať za finančnú podporu, ktorá nám bola poskytnutá na 

rekonštrukciu Baptistickej modlitebne 

Zároveň by som Vás chcel pozvať na kolaudačnú slávnosť, ktorá sa bude konať dňa 18.10.2015 

v rámci bohoslužby. 

Chcel by som sa spýtať, že na ,, Csapási“ sú vyvalené stromy, ktoré patria obci, či by som ich 

mohol narúbať a odviezť? 

 

Ing. J. Majtán- navrhoval by som, ako to je aj v iných obciach, aby ZŠ dostávali 80% financií, 

ktoré im prislúcha a tých zvyšných 20% nechať do rezervy, na nevyhnutné prípady a ku koncu 

roka, by sa ti financie mohli vyplatiť 

 

Mgr. M. Zaťko – aj ja vyjadrujem poďakovanie za poskytnutú dotáciu, ktorú nám poslanci 

schválili, ďalej by som chcel poďakovať, že ste schváli družbu s obcou Dunaegyháza 

Viacerí z obce sme boli v auguste navštíviť túto obec. 

 Teší nás, že máme družbu s takou obcou, kde sú aj Slováci a aj Evanjelici a na základe toho môžu 

naše cirkevné zbory spolupracovať. Ďakujem Vám v mene celého zboru. 

 

Ing. J. Jobbágy – p. Dóczé má na nás požiadavku,  či súhlasíte s tým, aby odniesol tie vyvalené 

stromy? 

Ja s tým súhlasím, ale treba tam poslať Obecného policajta, aby urobil fotodokumentáciu 

o každom strome, ktoré bude pílené. Je to kalamitné drevo.  

Poslanci súhlasili s požiadavkou. 

 

Zs. Hajabács – približne pred 2 zasadnutiami som hlásil, že je zlý mikrofon na Podzáhradnej ul. 

Ing. T. Horváthová – je to opravené 

Zs. Hajabács – k vchodu do cintorína by sa mohla dať kuka nádoba 

Ing. J. Jobbágy – máme na cintoríne kontajnery 

Zs. Hajabács – je to dosť ďaleko, od tých hrobov, ktoré sú na začiatku cintorína 

Ing. J. Jobbágy – tak tam dáme stojan na odpad 

Zs. Hajabács- mali by sme sa zaoberať s problematikou starých, dezolátnych domov 

Treba dať návrh ako by sa mohla táto problematika vyriešiť 

Ing. J. Jobbágy – mala by sa s tým zaoberať komisia výstavby 

 

 

 



13 
 

9. Návrhy uznesení 

Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje rozdelenia ulíc 

poslaneckých obvodov obce Svätý Peter pre poslancov na obdobie 2015 – 2018 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 5      proti: 0       zdržal sa: 1      

 

10. Záver 

Nakoľko všetky body programu boli prejednané , starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a ukončil 9. zasadnutie Obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

 

Ing. Jozef Jobbágy      Ing. Terézia Horváthová 

    starosta obce          prednostka úradu 

 

 

Zapisovateľka:  Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 04.09.2015 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

Ing. Tihamér Gyarmati ................................................. 

Ing. Ján Majtán  ................................................. 
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Uznesenie z 9. zasadnutia OZ 

konané dňa 31.08.2015 

 

Uznesenie č. 116/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 7. a 8. zasadnutia OZ 

 

Uznesenie č. 117/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu k 30.06.2015 

B/ schvaľuje 

rozpis rozpočtu obce Svätý Peter na podkapitoly 

 

Uznesenie č. 118/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

     aby menovaní:         

1. Zuzana Šajbenová, Podzáhradná 53, Svätý Peter    

2. Vojtech Banyák, Hurbanovská 47, Dulovce     

3. Kováčová Helena, Dolná 32/11, Svätý Peter     

 

boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov do konca roka 2016 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 119/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby  žiadosť o odkúpenie stavebného pozemku za účelom výstavby rodinného domu Barbary 

Mádelovej, Podzáhradná 21, Svätý Peter bola vedená v evidencii uchádzačov o stavebný pozemok 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 120/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

 v súlade s ustanoveniami § 11, ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov zrušenie predkupného práva pre Ľubomíra Hamrana r. 

Hamran, nar.22.10.1990 a Denisu Hamranovú, r. Kelková, nar. 13.01.1991 zapísaného na 
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LV č. 4162, k. ú. Svätý Peter pod V- 4861/12 v prospech Obce Svätý Peter, Hlavná 2, 

Svätý Peter, IČO: 306436 na pozemok parc. reg.„C“ č. 2071/89.  

 poplatky spojené s návrhom Zmluvy o zrušení predkupného práva na vklad do katastra 

nehnuteľností hradia kupujúci z predkupného práva 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 121/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

úpravu terénu pred domom p. Margite Machniczovej , ul. Široká 6, Svätý Peter, z dôvodu aby 

voda z cesty nezatekala do jej dvora 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

 

Uznesenie č. 122/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

nákup 4 ks osvetľovacích telies a kabeláž, namontovanie na existujúce stĺpy elektrického vedenia 

v dolnej časti v záhradkárskej oblasti ,,Csőszhegy“ Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 123/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

uzavretie kúpnej zmluvy v hodnote podľa Znaleckého posudku č.67/2015 zo dňa 19.08.2015 vo 

výške 1211,60€ s vlastníkmi Czompó Tibor, Mierová 1880/102 Kolárovo, Czompó Gabriel, Lesná 

1967/83, Kolárovo, Dóczeová Marta, Horná 27, Svätý Peter, Ján Czompó, nar. 23.09.1960, 

Severná 209/21 Svätý Peter nehnuteľnosti vedenú na LV č. 418, parc. reg. ,,C“ č. 294/1 zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 260m2  

B/ schvaľuje 

započítanie kúpnej ceny predmetnej nehnuteľnosti a nákladov za vyčistenie pozemku 

C/ ukladá  

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č.124/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

aby sa zahájilo vybavovanie PD a dokladov týkajúcich sa miestnej komunikácie v záhradkárskej 

oblasti ,, Újszöllő “, ktorá sa napája na štátnu cestu II. triedy 

B/ súhlasí 

s podaním žiadosti na stavebné povolenie 

 

C/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/  a B/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 125/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ruší 

 uznesenie schválené na 4. zasadnutí OZ dňa 26.02.2015: 

 uznesenie č. 59/2015 

 

Uznesenie č. 126/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

rekonštrukciu schodišťa pred hlavným vchodom kultúrneho domu 

B/ schvaľuje  

nákup stavebného materiálu, protišmykových obkladačiek a materiál na maľovanie kultúrneho 

domu do 1300,-€ s DPH bez nákladov na prácu 

C/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ , B/ uznesenia 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: starosta obce 

Uznesenie č. 127/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby sa úspory za energiu Základných škôl použili na dofinancovanie originálnych kompetencií 

B/ schvaľuje 

 zmeny v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu nasledovne: 

 príjem za preplatky na energiách 20 842,37€ 

 výdaj pre ZŠ s MŠ slovenská na originálne kompetencie 9 857,51€ 

 výdaj pre ZŠ s MŠ VJM na originálne kompetencie 10 984,86€ 

C/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 128/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

čerpanie rezervného fondu vo výške 42 653 € na nasledovné účely: 
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MŠ Školská - nadstavba strechy  12 000 € 

MŠ Školská - hromozvod  2 000 € 

Zberný dvor  11 000 € 

Cintorínska 29 - odstránenie havarijného stavu 1 483 € 

povodeň - výdavky na zabránenie škôd na majetku a odstránenie škôd 10 170 € 

stavebný dozor na zberný dvor a výstavba MK Vinice 5 000 € 

hasičská zbrojnica  1 000 € 

výdavky realizovať z Rezervného fondu obce 42 653 € 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 129/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

pre Obecný športový klub Svätý Peter, aby v mesiaci september 2015 bol finančný príspevok 

dotácie na rok 2015 vyplatený vo výške 3 670,-€ 

B/ schvaľuje 

aby ďalší mesačný príspevok bol vyplatený v mesiaci október 2015 vo výške 1 644,-€ 

C/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č.130/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

rozdelenia ulíc poslaneckých obvodov obce Svätý Peter pre poslancov na obdobie     

2015 – 2018 

 

Meno a priezvisko poslanca     Názov ulice obce Svätý Peter  

Ing. Ján Majtán    Podzáhradná, Marcelovská 

Karol Bršťák     Malá, Horná, Dolná 

Tibor Hamran    Hlavná , Mierová 

Angelika Bálintová    Školská, Úzka, Robotnícka 

Attila Bocska     Hurbanovská, Rozmarínová 

Ing. Tihamér Gyarmati   Dlhá, Budovateľská, Pionierska 

Jozef Badala     Dulovská, Severná, Mudroňovská a Krátka 

Zsolt Hajabács    Pivničná, Nová, Kossányiho a Zichyho 

Ing. Jozef Zakar    Cintorínska, Poľná, Široká, Agátová a Briežky 

B/ ukladá 
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obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

 

Uznesenie č.131/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby sa  na každom zasadnutí OZ rokovalo o problematike zachytenia vody v obci Svätý Peter 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: starosta obce 

 

 

 

 
  

        Ing. Terézia Horváthová 

             prednostka úradu 

   

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 04.09.2015 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Tihamér Gyarmati ................................................. 

Ing. Ján Majtán  ................................................. 

 


